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Verslagen wijk Blokweer 
In onderstaand document vindt u de verslagen van de verschillende activiteiten in het centrum.  

 

Inhoudsopgave:  

Wijkwandeling – pagina 1 tot en met pagina 4  

Suggestiebord – pagina 4 tot en met pagina 6  

Wijkavond – pagina 6 tot en met pagina 10 

Inloopuurtjes – pagina 10  

 

Verslag wijkwandeling Blokweer 5 april 2023 

 

In de kleur zwart is input van de wandelaars opgenomen. 

In de kleur blauw is toelichting of input vanuit de gemeente opgenomen.  

 

Aantal bij start : 9 personen  

Aantal wandeling : 9 personen 

Aantal bij einde : 8 personen 

Reden afhaken : andere afspraak 

 
Input en vraag bij welkom 
Aandacht voor verkeerssituatie bij supermarkt aan de Sportlaan 
Dit is een druk punt met vrachtwagens, kinderen, busjes, kinderwagens. 
 
Welk onderhoud hoort bij fit en groen? 
Waarom maaien en schoffelen als gemeente groen wil? 
Gemeente geeft uitleg over onderhoud.  
 
Wandeling: 
Baandersstraat 
Gemeente geeft uitleg over nieuwe inrichting. 
Uit participatie kwam naar voren dat bewoners voldoende groen en bomen erg belangrijk 
vonden. Vanwege kabels en leidingen in de grond konden geen bomen geplant worden. Er 
zijn 7 boombakken geplaatst. Hierin worden jonge bomen opgekweekt en als ze te groot zijn 
verhuizen deze naar andere plekken in Alblasserdam. Bewoners hebben ook een fruitboom 
gekregen. 
Als klimaatadaptieve maatregel is in de straat is drainage aangebracht voor 
wateropvang/uitlaat. 
 
Wat is de volgende straat die ook aangepast wordt ? 
Nog niet aan te geven. Gemeente kijkt onder andere naar staat van riolering want dan moet 
de straat toch open. 
 
➔ Fietsstraat maken tussen Baandersstraat en school De Twijn 

 
Vraag gemeente: Willen we minder auto's in Alblasserdam ? 
Uiteindelijk wel maar dan moet het openbaar vervoer beter 
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Fietsbrug De Twijn 
Aangelegd i.v.m. verkeersdrukte en veiligheid 
 
➔ Op deze locatie wordt aandacht gevraagd voor parkeren tijdens halen en brengen.  

Fatimakerk/Dok12 
Gemeente geeft uitleg over ontwikkelingen 
 
Vraag wat is fijn aan Alblasserdam ten opzichte van bijvoorbeeld Rotterdam? 
De rust en voorzieningen.  
➔ Openbaar vervoer moet wel verbeteren. 
➔ Aan achterzijde Dok12 is natuurwaarde ontstaan. Dit behouden. 

 
 
Verkeerssituatie Parallelweg 
Te smal, te druk, er wordt te hard gereden, busjes blokkeren zicht. 
Gemeente geeft aan dat APV (algemene plaatselijke verordening) van toepassing is op 
parkeren busjes. Meldingen van overlast kunnen gemeld worden in fixi via melding 
openbare ruimte op www.alblasserdam.nl of de fixi-app 
 
Parallelweg/Blokweerweg 
Druk kruispunt 
 
Blokweerweg 
Bomen zijn geknakt met storm. Meerdere bomen zijn slecht en takken breken af waardoor 
er onder parkeren niet mogelijk is. Waar bomen na de storm gekapt zijn is er niets voor 
terug gekomen. 
➔ Bomen onderhouden en terugplaatsen 
➔ Brede stoep aanwezig. Hier kan ruimte worden gegeven aan bomen. 
➔ Groen plaatsen tussen de bomen. 

 
Op de Blokweerweg wordt te hard gereden vanwege het brede zicht. 
➔ Drempels aanbrengen 

 
 
Nokkenwiel 
Gemeente geeft toelichting op ontwikkeling. 
Vraag is school in deze wijk nog wel nodig ? 
Bij scholen wordt gekeken naar prognose van hoeveelheid kinderen in de wijk. Daarnaast 
moet Alblasserdam rekening houden met geschikte ruimte. Er is weinig plek om elders te 
bouwen. 
 
Waterpartij De Spil 
Oevers en fietspad natuurvriendelijker maken. 
 
De Wervel 
Gemeente geeft toelichting op reconstructie van de wijk. 

http://www.alblasserdam.nl/
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De reconstructie is gestart door een lobby van de wijk. Na realisatie is er nog steeds contact. 
Onderling tussen bewoners maar ook met wijkagent en de gemeente. Bijvangst is sociale 
controle, zicht op eenzaamheid en hangjeugd. 
➔ Mooi om te zien dat samenwerking resultaat oplevert. 

 
In deze wijk is ook een Lief en Leedstraat aanwezig.  
➔ Promoten dat dit aangevraagd kan worden bij de SWA. 

 
 
Middelwetering/Kamgras/Anjerstraat 
➔ Meer natuurfietspaden zoals langs Middelwetering bij Kamgras aanbrengen. 
➔ Wateroverlast bij oever zijde Anjerstraat. 

 
Anjerstraat 5 
8 behandelkamers geeft 200 verkeersbewegingen per dag. Deze bezoekers keren in de 
Hooftmanlaan en dat geeft onveilige situaties in de woonstraat. 
➔ Parkeerplaatsen creëren achter Quadrant bij het gemaal.  

 
Anjerstraat parkeren 
Er is overlast van parkeren bedrijfswagens. 
Gemeente geeft aan dat dit gemeld kan worden in fixi via melding openbare ruimte op 
www.alblasserdam.nl of de fixi-app. 
 
Anjerstraat verkeer 
➔ Geluid van wegdek is storend en geeft herrie. Bewoners hebben alleen voortuin en 

kunnen 's avonds elkaar in de tuin niet verstaan. In Anjerstraat zelfde soort wegdek 
aanbrengen als in de Kamgras. 

➔ Drukke weg. Groenbakken aanbrengen om vaart eruit te halen. 
➔ Kruising met Hooftmanlaan is niet duidelijk, Niet zichtbaar dat het een gelijkwaardige 

kruising is. Rechts heeft voorrang maar er wordt geen voorrang gegeven. 
 
Anjerstraat ter hoogte van Hooftmanlaan 
Door gemeente is toegezegd dat er nieuwe krentenboompjes geplaatst worden. Die zijn nog 
steeds niet geplaatst 
 
Sportcentrum parkeren 
Ook hier overlast van parkeren bedrijfswagens. Wagens verhinderden zicht. 
Waarom bekeuren boa's niet als ze langsrijden ? 
Waarschijnlijk omdat er niet veel klachten binnenkomen. 
 
Evaluatie wandeling 
Gemeente vraagt of iemand nog iets wil delen? 
In het Buitenpad is het onderhoud van het wegdek slecht met scheuren in het wegdek. 
 
Gemeente stelt nog een aantal vragen. 
 
Hoe denkt men over fitnesstoestellen in de openbare ruimte ? 

http://www.alblasserdam.nl/
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Toestellen worden goed gebruikt in het dorp en zou ook passen bij speeltuin het Groene 
Woude Wik bij de Zwenkgras/Liesgras. 
 
Wateroverlast – Wat kunnen we doen ? Bijvoorbeeld minder water gebruiken. 
Is hier in de Baandersstraat wel rekening mee gehouden ? Is dat een circulair systeem ? 
Gemeente geeft toelichting dat hier een all-in contract is gesloten. Voor gemeente is hier 
vergroenen belangrijk zodat de bomen na 3 jaar in de volle grond geplaatst kunnen worden.  
 
Wat vinden van afvalscheiding in Alblasserdam ? 
Te veel containers en daar is weinig ruimte voor. 
➔ Meer ondergrondse containers plaatsen. 

 
Wat als de inwoners meer moeten gaan betalen ? 
Geen goed idee. 
Er staat al veel afval naast. Die worden nu door sommige bewoners opgeruimd als er nog 
plek is in een container. Als er betaald moet worden dan wordt een afvalzak van een ander 
niet meer opgeruimd. 
 
Ook het afval in de openbare ruimte wordt dan niet meer opgeruimd en wordt de 
buitenruimte rommelig. Nu wordt 1 afvalzak per week gevuld. 
 
Doet de gemeente voldoende in het kader van eenzaamheid ? 
Kan altijd beter. Meer bekendheid geven aan de locaties waar je bij elkaar kan komen. 
Ook laagdrempeliger maken om ergens binnen te stappen. 
 
Hoe wordt schuldhulpmaatje ervaren ? 
Er wordt goed doorverwezen en ook de hulp is goed. 
 
Wat vinden we ervan om mensen met een uitkering geen lokale lasten te laten betalen ? 
Op dit moment zijn er verschillende potjes. Inwoners krijgen eerst een nota en dan moeten 
ze een proces doorlopen om kwijtschelding te vragen. Beter is om aan de voorkant het direct 
te regelen. 
 
Wat missen de jongeren in Alblasserdam ? 
Met groen wordt veel gedaan maar probeer dit te combineren met watermanagement. 
Gemeente geeft toelichting dat klimaatadaptieve maatregelen zijn opgenomen in het 
collegeprogramma en daar wordt de komende tijd aan gewerkt. 
 
Jongeren hebben geen toekomstperspectief in Alblasserdam. Er zijn geen woningen en er is 
geen/weinig acceptatie voor geaardheid. Talenten vertrekken hiermee uit Alblasserdam. 
 

Verslag suggestiebord 13 en 14 april 
 

Tijdens de participatie gingen de aanwezige ambtenaren in gesprek met voorbijgangers bij het 

sportcentrum Blokweer. De volgende vragen stelden zij: Wat vindt u fijn aan de wijk Kinderdijk? Wat 

kan er beter aan de wijk? Hoe kunnen we invulling geven aan 'fit en groen' in deze wijk?  
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In de meeste gevallen reageerde een inwoner richting de ambtenaar, waarop de ambtenaar in het 

kort de input op een post-it schreef. In sommige gevallen schreef een inwoner zelf iets op een post-

it.  

Onderstaande is de volledig opgehaalde input van de post-its. De tekst op de post-it is na afloop van 

een gesprek herhaald naar de inwoner, maar hierin is niet uitgesloten dat er kans is op 

misinterpretatie. 

 

Wat is er goed aan de wijk 'Blokweer'? 

• Het is lekker rustig in de wijk 

• Heel tevreden 

• Positief over de groene perkjes, dat mag op nog meer plekken 

• Prettig wonen, fijne winkels 

• Allemaal wel prima, alles is goed onderhouden 

• Er zijn veel speelgebieden 

• Fijn dat er een waterbus is in het dorp 

• Er zijn veel speeltuinen voor kleine kinderen 

• Heel blij met de bloemen en planten aan de Zwanebloem 

• De Groene Woude Wik speeltuin 

• De wijken zijn lekker groen 

• Er zijn veel speeltuinen 

• Fijn ABC team! Die organiseert veel. Verenigingen organiseren ook veel 

• Eigenlijk heb ik geen verbeterpunten 

• Er zijn veel sportclubjes 

• Er zijn veel voorzieningen in de buurt: sport, restaurants, bioscoop 

• Wijk is fijn groen, veel speelplekken voor kinderen 

• Veel groen in de wijk 

• Geen verbeterpunten 

• De wijk is erg groen 

• Heel tevreden, ook over reconstructie 

 

Wat kan er beter in de wijk 'Blokweer'? 

• Meer parkeerplaatsen 

• Er zijn veel verzakkingen in de weg, dat mag wat sneller aangepakt worden 

• Bedrijven zouden uit het dorp weg moeten, dat geeft rommelig gezicht 

• Bloemen aan lantaarnpalen, dat verfraaid de buurt 

• In speeltuinen meer toestellen voor grotere kinderen 

• Meer onderhoud, het is soms wat rommelig of gebeurt niet 

• De stoepen zijn op sommige plekken slecht 

• Stenen liggen scheef, hierdoor vallen mensen snel 

• Minder hard rijden, meer 30km ipv 50km, dit is ook beter voor de uitstoot 

• De skatebaan is soms wat vies, er wordt best regelmatig vuurwerk afgestoken 

 

Hoe kunnen we invulling geven aan 'fit en groen'? 

• Meer voorlichting geven waarom groen goed is. Dan worden er minder tuinen betegeld 

• Veel mensen wandelen al in de wijk, maar wellicht dat er nog meer willen 

• Bedrijven vanuit het dorp verplaatsen naar het industrieterrein 
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• Bij verenigingen moet er minder focus zijn op de beste prestatie van de gehele club, maar 

meer op verbinding en jongeren 

• Een tuintje in de openbare ruimte laten adopteren door bewoners 

• De sporthal: de horeca en de sporthal meer verbinden, dat nodigt meer uit 

• Een beachvolleybalveld, bij de korfbal in de buurt 

• Een korfbalplaatsen bij de Groene Woude Wik, dat willen veel kinderen 

• Het zwembad zo snel als mogelijk openen 

• Ruimtes voor sportverenigingen om na het sporten samen te komen in hun eigen ruimte 

• Sportverenigingen moeten meer banden met scholen aanhalen. Wel lastig omdat er geen 

middelbare scholen in Alblasserdam zijn 

• Sport moet aantrekkelijker worden voor de jeugd, misschien meer techniek toevoegen 

• Sport moet meer zijn dan een prestatie/kunstje, het is ook ontspanning 

• Nieuw sportcentrum of het huidige aanpassen aan nieuwe wensen. Bijvoorbeeld meer 

kleinere ruimtes voor yoga etc. En meer ruimte voor ontmoeting 

• Veel tuinen liggen vol met tegels. Het zou makkelijker moeten zijn om deze in te leveren 

• Het vergunningsproces makkelijker maken voor groene initiatieven 

• Meer clubjes voor sport 

• Meer bewustwording over vergroening creëren 

• Mensen uitnodigen om deel te nemen aan het voedselbos 

• Acties organiseren om zwerfvuil tegen te gaan 

• Inactieve mensen moeten gemotiveerd worden, maar eerst moet onderzocht worden waar 

die mensen voornamelijk zijn daarna initiatieven organiseren 

• Sportgelegenheden meer spreiden door het dorp, dat verlaagd de drempel 

• Verenigingen moeten ruimte hebben om zich te laten zien, bijvoorbeeld op een markt of een 

gezamenlijke website voor heel Alblasserdam 

• Kinderen moeten meer naar buiten, hiervoor moet ruimte zijn. Ouders moeten geïnformeerd 

worden waarom het gezond is om naar buiten te gaan 

• Meer bomen en planten, dat is goed voor de biodiversiteit 

 

Verslag wijkavond 20 april IKC de Twijn – Wijk Blokweer 

 

Tijdens de wijkavond hebben we een aantal verschillende stellingen besproken in 2 groepen. 

Onderstaand is een samenvatting van wat er besproken is.  

 

Groep 1: 

 
Bij vraag 20 werd het meest gekozen voor antwoord B, maar ook A werd genoemd. Het aanleggen 

van wandelpaden en hardlooproutes (van verschillende lengtes) zou een mooie invulling zijn, mits dit 
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veilige paden zijn waar fietsers en brommers niet op mogen. Een boomstammen parcours bij 

speeltuinen is ook een leuke invulling. Ook kan het een idee zijn om veldjes te hebben waar de 

oudere kinderen verschillende sporten samen kunnen doen. 

 

 
Bij deze vraag werden zowel A, B als D ingevuld. Hierbij wordt aangegeven dat veel verenigingen zelf 

ook al open dagen organiseren. Maar de kenbaarheid van verschillende 

geloofsgemeenschappen/verenigingen/etc. mist soms nog. Het zou handig zijn als er een duidelijke 

vindplek is waar alle groepen op een rijtje staan, bijvoorbeeld in een gemeentegids. 

 

 
Al deze groepen zijn belangrijk. Het gaat er vooral om dat de woningen betaalbaar zijn. Er moeten 

goede woningen komen voor ouderen, maar ook betaalbare starterswoningen. Er moet vooral 

worden bijgebouwd voor de lagere middenklasse. 

 

 
Bij deze vraag werden ook alle mogelijkheden als een antwoord besproken. Deze kunnen allemaal 

een bijdrage leveren, en niet elk onderdeel zal geschikt zijn voor elke woning. Zo is A geschikt oor 

mensen met tuinen. In veel straten is het hemelwater op het riool een groot probleem dat veel 

overlast kan veroorzaken. Bij antwoord D wordt er ook gesproken over het ophogen van de straat, 
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zodat de tuinen mooier gemaakt kunnen worden. Ook wordt bij dit onderwerp nog kort 

afvalscheiding benoemd: bij flatbewoners zou er ook een papiercontainer moeten zijn, want nu 

wordt het bij het restafval gedaan. 

 

 
Hierbij is A, C en D ingevuld. Betaald parkeren moet absoluut niet ingevoerd worden. Er moet vooral 

wel naar de veiligheid van fietsers worden gekeken. Hierdoor zullen er meer mensen op de fiets gaan 

in plaats van met de auto. Er moet daarnaast ook vooral een betere verdeling komen van de 

bereikbaarheid. 

 

 
Bij deze vraag wordt vooral antwoord A genoemd. Afval van te voren scheiden is prima, zolang er 

maar voldoende plekken zijn om het (gescheiden) in te zamelen. Hier zijn nog wel wat 

verbeterpunten voor: zo zijn er bij veel flats nog niet voldoende mogelijkheden om gescheiden in te 

zamelen, terwijl huizen vaak meerdere kliko's hebben. En er wordt opgemerkt dat er bij veel flats 

afval naast de ondergrondse container wordt gezet, en niet er in. Een ander idee dt wordt genoemd 

is om ondergrondse containers zoveel mogelijk aan het begin van de straten te zetten, zodat 

vrachtwagens niet door de straten hoeven te rijden, wat soms schade tot gevolg heeft. 

 

 

Groep 2: 
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Een goede manier om het centrum bereikbaar te houden, zou het stimuleren van fietsen en lopen 

zijn. Wellicht kan er ook een blauwe zone ingesteld worden waar maar kort geparkeerd kan worden. 

Wel is het belangrijk dat bepaalde plekken (zoals een huisarts of tandarts) ook met de auto 

eenvoudig te bereiken zijn en dat dit ook duidelijk is aangegeven. 

 

 
A en C worden beiden genoemd. Zonne energie is belangrijk en het is fijn als de energie die hierdoor 

wordt opgewekt ook binnen Alblasserdam weer gebruikt kan worden. Hiervoor moet het gebruik van 

buurtbatterijen nog wel geoptimaliseerd worden. Het is goed als inwoners die wat minder te 

besteden hebben hier ook van kunnen profiteren. 

 

 

 
Een goede stap hierin zou gezet kunnen worden door middel van buurthuizen. Dit maakt zorg 

laagdrempeliger en toegankelijk. Hier kunnen inwoners ook meer informatie krijgen over 

verschillende mogelijkheden die er al zijn. Er moet voor het opzetten van buurthuizen dan eerst 

geïnventariseerd worden waar dit het hardst nodig is (bijvoorbeeld Mijlpaal in Blokweer). Vaak zijn er 

ook veel vrijwilligers betrokken bij dit soort buurthuizen, zijn die er nog wel genoeg? 
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Het leren van een vak is erg belangrijk. Hiermee kunnen mensen aan het werk en dragen ze bij aan 

de maatschappij (vaak op een gebied waar een tekort is). De investering die dit aan de voorkant kost, 

verdienen we ook weer terug. Hierbij moeten ze hooguit 2 jaar blijven bij hun werkgever. 

 

 
Bij deze vraag wordt er vooral veel gesproken over wandel- en fietsroutes. Hierbij zou het leuk zijn als 

er bepaalde themaroutes waren. Bijvoorbeeld: een route langs alle kerken, een route langs de haven, 

een route langs monumenten, groene routes (waar het relatief koel is). Wellicht is een aantal 

fitnesstoestellen ook leuk. 

 

Verslag inloopuurtjes 

 

Inwoner 1: 

Deze inwone wil veel meer groen in de wijk: parken aanleggen in plaats van huizen bouwen. Het 

wordt veel te grijs in de wijk. Daarnaast zouden er meer laagdrempelige beweegmogelijkheden in de 

wijk moeten komen, net zoals de skatebaan. 

Daarnaast vond de inwoner dat fietsers hier te veel voorrang krijgen of nemen. Er moet in het dorp 

eenduidigheid komen bij kruispunten en rotondes over de voorrang van fietsers. 

 

 


